



本院主席曾慶業先生(左六)及副主席楊燕芝太平紳士(左七)在香港中華出入口商會會長貝鈞奇先生SBS, BBS, MH(右三)陪同下，代表東華三院接受善長暨本院總理陳進歡先生(左五)的支票。
Accompanied by Mr. PUI Kwan Kay, SBS, BBS, MH (right 3), President of the Hong Kong Chinese Importers' & Exporters' Association, Mr. TSENG Hing Yip, York (left 6), the Chairman and Ms. Jennifer YEUNG, JP (left 7), Vice-Chairman accepted the cheque on behalf of the Group from Mr. Andy CHAN (left 5), the Donor cum Director of TWGHs.

服務焦點
SERVICE FOCUS
31.8

資助東華三院安老服務
支票捐贈儀式
Cheque Presentation Ceremony for
Supporting TWGHs Elderly Service

承蒙善長紀研設計有限公司董事暨東華三院總理陳進歡先生慷慨捐贈港幣\$1,028,000元，支持本院安老服務發展，關懷社會上有需要的長者。

Our gratitude goes to Mr. Andy CHAN, Director of AD Design & Contracting Ltd. cum Director of TWGHs, for his generous donation of HK\$1,028,000 to the Group. This contribution will support the development of our elderly services, benefiting more underprivileged seniors in the community.

活動消息
LATEST NEWS
9.8

「律政同心 足動社區」足球邀請賽
Department of Justice (DOJ)
“Justice in Unity, Football in the Community”
Football Fun Day Tournaments

東華三院員工足球隊應邀參加由律政司職員聯誼會主辦的足球邀請賽，與各界友好切磋球技，透過體育活動凝聚社區力量。本院代表隊與多支政府部門及地區球隊進行賽事，並勇奪優異盃亞軍。

TWGHs Staff Football Team was invited to participate in the “Justice in Unity, Football in the Community” Football Fun Day Tournaments organised by the DOJ Staff Club. The event provided a great opportunity to exchange skills with friends from all sectors and foster community cohesion through sports. Competing against various government departments and regional teams, our representative team won the 1st runner-up in the Merit Cup.



律政司副司長張國鈞SBS太平紳士(左六)、廉政專員胡英明先生SBS, CSDSM(左四)、中聯辦法律工作部副部長張玉梅女士(左五)、本院副主席暨人力資源委員會主任委員伍怡先生(左二)及一眾嘉賓主持開球典禮。
The Hon. CHEUNG Kwok Kwan, SBS, JP (left 6), Deputy Secretary for Justice, Mr. WOO Ying Ming, SBS, CSDSM (left 4), Commissioner, Independent Commission Against Corruption, Ms. ZHANG Yumei (left 5), Deputy Director-General of the Department of Law of the LOCPG, Mr. Jonathan NG (left 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Human Resources Committee, and guests officiated at the Kick-off Ceremony.



本院副主席楊燕芝太平紳士(右二)、本院教育科主管林文傑先生(右一)聯同中國香港羽毛球總會有限公司會長湯偉倫BBS, MH太平紳士(中)、李寧公司羽網匹事業部國際運動營銷總監李竹筠女士(左二)及中國香港羽毛球總會有限公司義務秘書周日光先生(左一)主持開球禮。
Ms. Jennifer YEUNG, JP (right 2), Vice-Chairman of TWGHs, and Mr. LAM Man Kit (right 1), Head of Education Division of TWGHs, officiated at the Kick-off Ceremony with Mr. TONG Wai Lun, BBS, MH, JP (centre), President of Badminton Association of Hong Kong, China Limited, Ms. Li Zhujun (left 2), International Sports Marketing Director, Badminton, Tennis and Pickleball Business Division, Li-Ning (China) Sports Goods Co. Ltd, and Mr. CHAU Yat Kwong (left 1), Honorary Secretary of the Badminton Association of Hong Kong, China Ltd.

服務焦點
SERVICE FOCUS
22-23.8

東華三院
大灣區青少年羽毛球邀請賽2026
TWGHs Greater Bay Area Youth Badminton
Invitational 2026

是次賽事由中國香港羽毛球總會有限公司主辦、東華三院冠名贊助，吸引了大灣區共120位青少年精英選手參賽。香港代表隊表現出色，並勇奪東華三院盃亞軍。

The Tournament was organised by the Badminton Association of Hong Kong, China Limited, with TWGHs, as the title sponsor. The Event, attracted 120 elite young players in the Greater Bay Area. The Hong Kong team delivered an outstanding performance, winning the First Runner-up in the TWGHs Cup.

活動消息
LATEST NEWS
30.7

國際特殊奧林匹克東亞區訪問團到訪東華三院
Delegation of Special Olympics East Asia visited TWGHs

國際特殊奧林匹克東亞區區域總裁馮美孫女士(左四)率團到訪東華三院，在本院總理麥德銓先生(左三)及高級職員陪同下了解本院發展歷史，並就運動復康及傷健共融等領域的未來合作進行交流。

Ms. Freda M. FUNG (left 4), Regional President & Managing Director of Special Olympics East Asia, led a delegation to visit TWGHs. Accompanied by Mr. MAK Tak Chuen, Paul (left 3), Director, and senior staff, they learnt about the development of TWGHs. The parties exchanged views on enhancing collaborations in sports rehabilitation and community inclusion.

